
Eligible Hong Kong Exhibitors can take advantage and apply for the
“SME Promotion Funding” to save up to 50% exhibiting costs
for RACE 2024.
合資格的香港參展商可申請「中小企業市場推廣基金」，節省高達
50%的參展費用！

For details, kindly visit 詳情瀏覽：http://www.smefund.tid.gov.hk

Be our Exhibitor
立即參展

WEBSITE SALES BROCHURE ADD TO CALENDAR

Visitor Online Pre-registration is Now Open!
預先登記亞洲零售論壇暨博覽會2024買家入場證

Retail Asia Conference & Expo (RACE) 2024 – Asia’s Leading Innovation Hub is returning to the
HKCEC on 8-10 May 2024! Themed ‘Retail Revival: Redefining Purchase Customer Experience
in the New Era’, this year's expo will welcome 500+ exhibitors to showcase more than 2,000
products, technologies, and solutions, driving digital transformation and pushing experiential retail
to new heights. Expecting to attract over 4,000 professional buyers from the retail industry, RACE is
the must-attend industry event for retailers, brands, marketers and technology innovators alike.

Seize the limitless business opportunities that lie ahead, explore industry insights and enhance your
business strategy to stand out in the future of retail. Pre-register online to secure your FREE entry
badge to all 3 days of the event!

亞洲零售論壇暨博覽會2024將於5月8日至10日在香港會議展覽中心舉行！本年度展會以「零售復興：
重塑消費體驗」為主題，屆時將有500+家展商在場展示超過2,000款產品、最新科技及解決方案。預計
將吸引4,000+名與零售行業相關的專業買家！

把握無數商機，盡覽業内資訊與最新產品，提升零售策略，在行業中脫穎而出，約定您會展見！

Get your FREE Entry Badge!
立即登記免費參觀

 
Three Themed Zones Covering All Retailing Needs

三大展區全面滿足零售業界所需
 

To cater to the needs of all professional buyers, RACE has established three major themed zones
offering a wide range of products and services in the industry, all-encompassing sourcing experience
under one roof.
為滿足入場專業買家需求，展會特設三大展區，業內產品與服務均一應俱全，提供一站式的展覽體驗。

  

 
Retail Design & In-store Marketing
零售店鋪設計及店內設備

 

Carry bags
Gift Wrapping
Displays/Showcases
Large Format Printing
Light Boxes
Lighting
POP/POS products
Shelving & Hanging Systems
...and more

  

 
Retail Technology & Operations
零售科技及零售營運

 

Access Control
AR/VR
Artificial Intelligence
Cash Management
Communication Technologies &
Networks
Price Labelling (ESL)
POP/POS products
RFID
...and more

  

 
e-Commerce
網上零售

 

AI Chatbots
CRM Solutions
Cloud Services
Digital Marketing
E-commerce Platform Solutions
Marketplace Platforms
Multi-channel Marketing Solutions
Omnichannel Solutions
...and more

 
Stay tuned for the full exhibitor list!

密切留意參展名單公佈！  

Pre-register NOW!
立即登記參觀

 

Want to showcase your products? Contact us
today to empower the Retail industry together!
提升品牌曝光：立即聯絡我們把握最後機會參展!

 

  

  

  

RACE - Situated at the forefront of innovative retail solutions, this must-
attend event brings together the brightest minds in the retail industry to
explore revolutionary ideas and cutting-edge technologies to ride the new
wave of consumerism in Asia.

 

RACE 2024 will be co-located with Build4Asia 2024
 

  

Build4Asia - Asia’s no.1 Tradeshow for the building, electrical
engineering and security industries provides an interactive platform for
market leaders to showcase cutting-edge technologies and solutions –
from building materials & automation, total surveillance systems to smart
city and green technologies.

 

   
 

Organiser: Informa Markets

17/F, China Resources Building,

26 Harbour Road, Wanchai,

Hong Kong

+852 3709 4981

visit@retailasiaexpo.com
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